

**Zarządzenie Nr 8/2020
Wójta Gminy Markusy
z dnia 24 stycznia 2020 roku**

**w sprawie zmian w regulaminie wynagradzania pracowników
w Urzędzie Gminy w Markusach**

Na podstawie art. 33 ust. 3 i 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (j.t. Dz.U. z 2019 roku poz. 506), art. 39 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (j.t. Dz.U. z 2019 roku poz. 2437) w związku z rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 15 maja 2018 roku (Dz.U. z 2018 roku poz. 936), zarządza co następuje:

§1

Zmienia się tabelę nr I, która otrzymuje brzmienie:

**TABELA MINIMALNEGO I MAKSYMALNEGO MIESIĘCZNEGO
WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO PRACOWNIKÓW**

KATEGORIA ZASZEREGOWANIA	MINIMALNE I MAKSYMALNE KWOTY WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO W ZŁ
I	1700-2600
II	1720-2800
III	1740-3000
IV	1760-3200
V	1780-3400
VI	1800-3600
VII	1820-3770
VIII	1840-3940
IX	1860-4100
X	1880-4280
XI	1900-4450
XII	1920-4620
XIII	1940-4740
XIV	1960-4860
XV	1980-4980
XVI	2000-5100
XVII	2100-5300
XVIII	2200-5500

XIX	2400-5700
XX	2600-5900

§2

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podpisania

WÓJT

mgr Dorota Wasik